
VERSLAG VAN DE ALGEMEEN SECRETARIS OVER SEIZOEN 1997-1998 LENS 
 
Dit verslag behandelt vrij algemeen de periode tussen 1 juli 1997 en 30 juni 1998. De verslagen van de commissies geven een meer 
gedetailleerd beeld. 
 
1 Door het onverwachte overlijden van Tinus van Zilfhout verloren wij een zeer gewaardeerd medewerker. 
 
2 Samenstelling bestuur 
Sinds december 1997 bestaat het bestuur uit : 
Rob Vergeer  voorzitter 
Fred Lancel penningmeester 
Fred Grens algemeen secretaris  
Paul vd Steen  lid 
Ziya Gungor lid 
Leo van Rijn  technische zaken 
 
3 Algemeen beeld van LENS 
a Financieel 
Uit de financiële gegevens blijkt dat het beter gaat met LENS. Voor het eerst sinds jaren was er een financieel overschot. Vooral 
veroorzaakt door een fantastische baromzet in de laatste maanden van het seizoen, en door meegevallen kosten (zie hiervoor het 
verslag van de penningmeester). Aan de kostenkant kunnen we echt niet meer bezuinigen, dus om LENS financieel gezond te 
houden zullen de inkomsten fors moeten stijgen. 
 
b Sponsoring 
De Hypotheker was hoofdsponsor voor de zondagselectie. Daarnaast was Free Kick Sport vooral aktief als materiaalsponsor. 
De bordreclame langs veld 1 werd opnieuw uitgebreid, terwijl de sponsorcommissie nieuwe contacten in de wijk en daarbuiten heeft 
gelegd. 
Bij de jeugd konden wij verschillende nieuwe kledingsponsors begroten. 
 
c Sportieve prestaties 
LENS 1 degradeerde voor het tweede opeenvolgende seizoen. In november kwam een onverwacht eind aan de samenwerking met 
trainer Peter van Velzen. Na een korte periode waarin Leo van Rijn (trainer van LENS 2) en Ton ’s-Gravendijk (bestuurslid 
technische zaken) het roer overnamen werd Paul van Oosten trainer. Ook voor het seizoen 1998-1999 werd Paul de trainer voor 
LENS 1, met Dick Finkelnberg als trainer voor LENS 2. 
LENS 2 handhaafde zich knap, terwijl A1 degradeerde. B1 werd net geen kampioen, en C1 degradeerde uit de landelijke klasse. 
 
d Aktiviteiten 
Opnieuw een play-back show, een nieuwjaarsreceptie met uitzonderlijke jubilarissen, een medewerkersavond, een sinterklaasfeest, 
vele jeugdtoernooien, het gemeentelijk schoolvoetbaltoernooi, enz. 
 
4 LENS en andere verenigingen 
Aan het eind van het seizoen 97-98 kwam het verzoek van WM om bij ons te mogen inwonen. Na een tweetal gesprekken tussen de 
besturen van LENS en VVM, en na het bekijken van de praktische (on)mogelijkheden, en rekening houdend met een negatief beeld 
wat bij andere verenigingen ging ontstaan, is besloten niet over te gaan tot inwoning. Wel blijft het bestuur zoeken naar 
mogelijkheden om samen te werken. Zolang er geen fusiepartner in zicht is zullen we zelf moeten zorgen voor een financieel 
gezonde vereniging, met voldoende kaderleden en sportieve doelstellingen. 
 
VERSLAG SENIOREN ZATERDAG 
 
Het seizoen '97-'98 eindigde voor de Zaterdagafdeling niet wat toch een beetje verwacht werd, namelijk het in de middenmoot eindigen 
van de competitie. Door de vele blessures werd het ons er niet makkelijker opgemaakt en weer kon, zo nu en dan, met moeite een 
elftal worden opgesteld. Er werd met 1 elftal aan de competitie deelgenomen. Indeling 5e klasse B van de KNVB. 
 
De trainingen 
Dit seizoen konden wij de heer de Ket verwelkomen als trainer. De trainingsavonden bleven op de maandag en woensdagavond. De 
motivatie om te komen trainen was bij enkele spelers nog niet optimaal. Het is te hopen dat ook deze spelers het nut van trainen in 
gaan zien. 
 
De resultaten 
In de 22 gespeelde competitiewedstrijden werden 14 punten behaald.Gewonnen werd tegen HDV 2x Remo 1x VCS 1x , en gelijk 
gespeeld werd er tegen MVO '72 en Remo.Door deze resultaten eindigde het elftal op de 10e plek in een poule van 12 clubs. 
 
Verwachting seizoen '98-'99 
- Andre de Ket heeft te kennen gegeven de Zaterdagafdeling te willen blijven trainen en coachen. 
- Piet Pronk die de verzorging blijft doen. 
- Luc Verkijk die de begeleiding voor zijn rekening neemt.  
- Het overkomen van enkele nieuwe spelers 
Met de oude kern aangevuld met de nieuwe spelers moet het nu toch gaan lukken. 
 
Alles bijelkaar goede vooruitzichten voor het seizoen '98-'99.  



 
Tot slot 
Tot slot rest mij een ieder die iets gedaan heeft voor de Zaterdagafdeling te bedanken voor zijn inzet. 
 
Senioren Zaterdag,  
Jan Ham 
Wedstrijdsecretaris. 
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE LENS SEIZOEN 1997/1998. 
 
De jeugdkommissie. 
De jeugdkommissie van LENS bestond dit seizoen uit zes personen t.w: 
1) Paul van den Steen  - Algemeen aanspreekpunt 

- Hoofdleider A-B- en C-klasse - Wedstrijdsecretaris - Toernooisecretaris 
- Vertegenwoordiger in bestuur 

2) Hans en Diana van Rijthoven - Hoofdleider D-klasse 
- Scheidsrechterscodrdinator 

3) Leo Straub   - Hoofdleider E-klasse 
4) Ruud van Herp   - Hoofdleider F-klasse 
Naast deze vaste jeugdkommissieleden kregen wij op zaterdag nog hulp van o.a. Fred Grens, Jan Muns en Bert Vierling naast de vele 
scheidsrechters vanuit de vereniging. Hierbij zaten door een energieke werving gelukkig ook weer eens aantal A- en  B-klassers vanuit 
LENS. Een goede zaak !! 
 
De jeugdteams van LENS. 
In de kompetitie speelden we met 27 teams onderverdeeld in 2A, 4B, 5C en 4D-elftallen en 6E- en 6F-zeventallen. Dit waren er 2 meer 
dan in het seizoen 96/97 waarmee we gelijk op het maximale aantal teams zaten. In de loop van het seizoen moesten we LENS A2 
echter terugtrekken. 
 
De resultaten. 
Voor de resultaten van de teams verwijzen wij naar de JONG LENS die medio juni 1998 uitgekomen is. De belangrijkste resultaten 
waren echter: 
- LENS A1 degradeerde helaas uit de hoofdklasse. 
- LENS B1 werd net geen kampioen in de hoofdklasse. 
- LENS C1 degradeerde uit de landelijke C-klasse.  
- LENS B3, C3, C5, D2 en D4 werden kampioen. 
 
De trainers. 
De trainersstaf was weer goed gevuld t.w: 
- LENS A1 Peter Klomp - LENS A2,B3 en B4 Ziya Gungor 
- LENS B1 Fred Grens - LENS C3,C4 en C5 Peter v.Fessem, en Harrie ter Linden 
- LENS B2 Leo Meeuwisse  
- LENS C1 Reno Vorkink - LENS D3 en D4 Peter v.Fessem en Ruud van Herp 
- LENS C2 Jeroen Buis  
- LENS D1 Jeroen Hoefnagel - LENS E3 t/m F6 Ziya Gungor, Ruud van Herp, Rui dos Santos Freitas 
- LENS D2 Guno Valies en Dudley Stuger  
- LENS El en E2 Theo Hoefnagel 
 
Keeperstraining. 
De keeperstraining werd weer gecoördineerd door Hans van Rijthoven. Hij werd bijgestaan door Steve en Menno Alting en Rob 
Driessen. Ook Andre de Ket viel regelmatig in. 
 
Individuele training. 
Was dit het eerste jaar een succes, dit jaar kwam het niet echt van de grond. Besloten is halverwege het seizoen om er maar mee te 
stoppen. 
 
LENS en de BVO's. 
Ook dit jaar werd er weer driftig gescout op LENS door diverse BVO's. De kontakten met de scouts van de BVO's zijn over het 
algemeen goed. Slechts Sparta omzeilt regelmatig de afgesproken regels door rechtstreeks kontakt te zoeken met de spelers en/of 
de ouders. Michael Oemed van LENS B1 en Ferdi Sonmez van LENS E1 maakte de overstap naar HFC ADO Den Haag. Ook 
kwamen meerdere spelers van C1 en D1 uit in vertegenwoordigende elftallen van het district West III. 
 
De toernooien. 
De afsluitende toernooien op LENS waren zonder meer een succes. Met name de internationale tweedaagse toernooien voor 
Al,B1,Cl en Dl hadden een goed niveau en waren bovendien dit seizoen zeer sportief. Bij de overige thuis-toernooien viel naast leuk 
voetbal ook de ruime belangstelling op langs de lijn. Natuurlijk had ieder LENSteam ook weer (te) veel uittoernooien. 
 
Nevenaktiviteiten. 
Ook dit jaar weer niet al te veel aktiviteiten op LENS voor de jeugd. De bingo's en het Sinterklaasfeest waren succesvol. Ook de 
afsluiting van het seizoen (sportdag en sixestoernooi met feest) was geslaagd. De sponsorloop leverde f. 750,- op maar de 



organisatie verliep niet vlekkeloos en een paar aanwezige kaderleden redden de zaak gelukkig. Echter helaas weer geen disco's, 
vossenjachten, eieren zoeken, voetbaltruc etc. Ideeën genoeg, nu het kader nog. Is LENS meer dan voetbal alleen ?? 
 
Reisjes. 
Ook dit seizoen gingen een aantal teams op reis om op een leuke manier een seizoen met elkaar af te sluiten. De trips waren: 
 
- LENS A1 ging twee dagen naar Malden en maakte daar veel lol. 
- LENS B1 ging een midweek naar Hardenberg en maakte naast lol ook duidelijk dat alleen op de wereld nog steeds bestaat bij 
enkele spelers. Een smet op een leuk reisje. 
- LENS C2 ging drie dagen naar België. Naast geworstel met het geld een zeer geslaagde trip. 
- LENS D1 ging naar het zeer sterk bezette toernooi in Duitsland en speelde tegen veel Duitse BVO's. Een zevende plaats (van de 
twaalf) is geen slecht resultaat. 
LENS D2 ging met E1 en E2 naar Limburg en liet daar zien wat voetballen is. E1 won met overmacht een groot opgezet tweedaags 
toernooi met daarin maar liefst 60 E-teams uit diverse delen van Nederland. Daarnaast ook veel lol gemaakt. Zo hoort het ook. 
Helaas gingen niet meer teams op reis. Plannen en aanbiedingen genoeg maar het kwam er helaas niet van om verschillende 
redenen. 
 
Kaderprobleem. 
Het vinden van voldoende (kwalitatief en kwantitatief) kader was ook dit seizoen weer een groot probleem. Steeds vaker zullen wij 
een beroep moeten gaan doen op krachten van buiten LENS en . . . dat kost geld. Beter zou het zijn om jeugdspelers meer bij de 
organisatie te betrekken. Zeker weten dat zij dit kunnen maar begeleiding daarbij is wel bittere noodzaak en daar ontbreekt het 
echter aan omdat veel kaderleden momenteel al te veel taken moeten uitvoeren. Een slechte zaak die echt doorbroken moet 
worden. Wie heeft het antwoord ??? 
 
Allochtonen binnen LENS. 
Steeds meer wordt LENS een afspiegeling van de wijk waarin wij zitten. Dit betekent dat er steeds meer allochtonen spelers zich 
aanmelden. Sommige teams bestaan al voor 100% uit allochtonen. In de totale jeugdafdeling is het percentage al 75%. Dit is een 
niet af te stoppen proces en dat willen en kunnen wij ook niet. Wel ontstaan daardoor enkele problemen binnen onze vereniging. Ten 
eerste is de Nederlandse taal vaak een groot probleem voor de ouders. Het lezen van informatie zoals o.a. de LENSrevue is vaak 
niet mogelijk. Daardoor komen veel spelers vaak te laat of blijven zo maar weg. Daarnaast lopen sommige Hollandse spelers (lees 
ouders) weg omdat er zoveel allochtonen binnen LENS lopen. Heel kortzichtig, maar helaas echter wel de werkelijkheid. Wij zullen 
moeten proberen, door een strakke organisatie, het kweken van begrip en het binnenhalen van allochtoonkader, om LENS op een 
goede manier te blijven runnen. 
 
Tot slot. 
Namens de jeugdkommissie wil ik alle medewerkers bedanken voor hun hulp in het afgelopen seizoen. Zonder deze hulp waren veel 
zaken echt niet mogelijk geweest. Met weinig medewerkers hebben wij ontzettend veel werk gedaan. De ledenstop en het 
regelmatig wegsturen van nieuwe leden is niet leuk maar betekent wel dat wij het best goed doen binnen LENS. Immers heel erg 
veel verenigingen om ons heen zitten te springen om jeugdleden of hebben zelfs helemaal geen jeugdleden meer binnen hun 
vereniging. Wij moeten onze sterke punten handhaven (voetbaltechnisch en organisatorisch) en de zwakke punten 
(festiviteiten,kaderomvang,trainingsfaciliteiten en faciliteiten voor de jeugdselektieteams) versterken. Nogmaals daar is kader voor 
nodig "' Als laatste wil ik opmerken dat wij te veel medewerkers helaas niet op de traditionele medewerkersavond van LENS zagen. 
Dat is niet goed. Juist op deze avond kan je eens bijpraten over het afgelopen seizoen en leuke dingen verzinnen voor het seizoen 
erna of elkaar eens wat beter leren kennen. Dit was nu bijna niet mogelijk omdat te veel kaderleden ontbraken. Volgend seizoen 
willen wij echt alle medewerkers zien op deze avond en wij zullen hier dus tesamen met het bestuur en de evenementenkommissie 
van LENS meer en wellicht op een andere manier aandacht aan gaan schenken. Ideeën zijn welkom. 
 
Namens de jeugdkommissie, 
Paul van den Steen, 
jeugdsecretaris 
 


